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   Protokół nr 116/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 17.10.2008 r. 
 
 

Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 
Porządek posiedzenia:  
 

1) Propozycja dofinansowania do biletów miesięcznych MZK dla uczniów 
szkoły PCE- ZSP nr 2- Dyrektor PCE- ZSP nr 2 p. Artur Obolewski 

2) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
3) Sprawy różne. 
4) Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu nr 114/2008 z dnia 03.10.2008 

r. oraz 115/2008 z dnia 10.10.2008 r. 
 

Ad 1) 
 
 Dyrektor PCE- ZSP nr 2 p. Artur Obolewski przestawił prośbę                           

o dofinansowanie do biletów miesięcznych MZK dla uczniów szkoły PCE- ZSP 
nr 2. Po rozmowach z Dyrektorem MZK Dyrektor PCE ZSP nr 2 
poinformował, iż miesięczny bilet ulgowy na jedną linię wynosiłby 21 zł, 

natomiast na dwie linie byłaby to kwota 23 zł. Uczniowie mogliby wykupić 
bilet za kwotę 10 złotych na miesiąc. Chętnych do wykupienia biletu jest 242 

uczniów w tym 208 spoza Lęborka i 34 osoby z Lęborka. 
Podniesiono kwestię dojścia do szkoły z której wynika, iż PCE- ZSP nr 2 jest 
w znacznie gorszej sytuacji niż pozostałe szkoły ponadgimnazjalne. 

Uczniowie wybierając szkołę często decydują się na inny wybór głównie ze 
względu na dość dalekie położenie od centrum miasta.  
Zarząd wyraził zgodę, aby uczniowie PCE- ZSP nr 2 z Lęborka jak i spoza 

Lęborka zapłacili za bilet miesięczny 10 zł, a pozostałą kwotę dofinansować  
z budżetu powiatu. Zgoda obowiązuje na rok szkolny 2008/2009. Jeśli                   

w przyszłym roku szkolnym liczba zainteresowanych będzie dużo większa 
takie dofinansowanie będzie obejmowało tylko uczniów dojeżdżających spoza 
Lęborka. 

/3 głosy za, 1 głos wstrzymujący się, 1 osoba nieobecna podczas 
głosowania/ 

 
Członek Zarządu p. Maciej Brański wspomniał, iż dobrą alternatywą dla 
komunikacji miejskiej byłaby rozbudowa ścieżki rowerowej zaczynającej się 

od Pl. Piastowskiego do szkoły. 
Ad 2) 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 
przedstawiła: 

 
1) odwołanie p. Romana Wołoszyna od  decyzji komisji konkursowej 

powołanej do konkursu na stanowisko dyrektora ZSE- H stanowiące 

załącznik numer 1 do niniejszego protokołu. Radca Prawny Starostwa              
p. Artem Baranowski przedstawił swoje stawisko dotyczące stanu 
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faktycznego, prawnego jak i wniosków do ww. odwołania- załącznik numer 
2 do protokołu. 

Po zapoznaniu się z opinią prawną Zarząd nie uwzględnił odwołania                 
p. Romana Wołoszyna. 

/5 głosów za/ 
Ponadto Zarząd nie wyraził zgody na unieważnienie konkursu na 
dyrektora ZSE- H w Lęborku. 

/5 głosów za/ 
 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powierzenia 
stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych                       
w Lęborku. Na podstawie art. 36a ust 1 ustawy z dnia 7 września 1991 r.       

o systemie oświaty (tj. Dz. U. Nr 256, poz. 2572 z 2004 ze zm.) 
przeprowadzono konkurs na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół 

Ekonomiczno-Handlowych, w wyniku którego nie wyłoniono żadnego 
kandydata. Zgodnie art. 36a ust. 4 ustawy o systemie oświaty Zarząd 
Powiatu Lęborskiego wytypował Pana Grzegorza Popina na                            

ww. stanowisko. Pan Grzegorz Popin spełnia wymagania określone w § 4 
Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu  

z dnia 6 maja 2003 r. w sprawie wymagań, jakim powinna odpowiadać 
osoba zajmująca stanowisko dyrektora oraz inne stanowisko kierownicze, 
w poszczególnych typach szkół i placówek, uprawniające go do objęcia 

funkcji dyrektora szkoły ponadgimnazjalnej. Kurator Oświaty i Rada 
Pedagogiczna Zespołu Szkół Ekonomiczno-Handlowych wydała pozytywną 

opinię w sprawie powyższej kandydatury. Naczelnik dodała, iż przy ZSE-H 
nie funkcjonuje Rada Szkoły. 

W związku z powyższym Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 

171/08 powierzając p. Grzegorzowi Popinowi stanowisko Dyrektora 
Zespołu Szkół Ekonomiczno-Handlowych w Lęborku na okres od 22 

października 2008 roku do 31 sierpnia 2013 roku.  
/5 głosów za/ 

 

Zarząd wyraził zgodę na przyznanie wynagrodzenia od 22.10.2008 r. dla 
Dyrektora ZSE- H p. Grzegorza Popina na tym samym poziomie co 

otrzymywała p.o. Dyrektora ZSE- H p. Lucyna Karaś. 
 /4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

3) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie współpracy                            
z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na 
2009 rok. Naczelnik poinformowała, iż po konsultacji z Radcą Prawnym 
Starostwa uznano, iż powinno się wykreślić z § 3 ust. 2 załącznika nr 1 do 
projektu uchwały wiersz 5 dot. działania na rzecz integracji europejskiej 

oraz rozwijania kontaktów i współpracy między społeczeństwami, w tym 
realizacja zadania: „Dofinansowanie wkładu własnego organizacji 

pozarządowych, realizujących projekty współfinansowane ze środków 
funduszy europejskich i innych poza samorządowych źródeł 
zewnętrznych, na rzecz i potrzeby mieszkańców powiatu lęborskiego.” 

Zasadne jest dofinansowanie wkładu własnego dla organizacji 
pozarządowych, jednak Zarząd Powiatu Lęborskiego nie może przewidzieć 
na jaki obszar zadań dana organizacja złoży zapotrzebowanie. Zgodnie             

z propozycją Zarządu w budżecie należy zaplanować fundusz 25.000 zł na 
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dofinansowanie wkładu własnego organizacji pozarządowych, 
realizujących projekty współfinansowane ze środków funduszy 

europejskich i innych poza samorządowych źródeł zewnętrznych, na rzecz 
i potrzeby mieszkańców powiatu lęborskiego przy dofinansowaniu                   
w wysokości 25 % (maksymalnie w wysokości 5.000 zł). Przy ogłaszaniu 

otwartego konkursu ofert dla organizacji pozarządowych na 2009 r.                 
w ogłoszeniu podanym do publicznej wiadomości należy zaznaczyć, że 

podmioty ubiegające się o dotację mogą składać oferty jedynie na zadania 
obejmujące obszar zadań priorytetowych ujętych w uchwale.  
Program współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2009 rok stanowi 

załącznik numer 3. 
Zarząd przyjął projekt uchwały, który skierował do Biura Rady. 

/3 głosy za, 1 głos wstrzymujący się, 1 osoba nieobecna podczas 
głosowania/ 

 

4) ustalenie wysokości stawek dotacji dla szkół niepublicznych.  
Wyrażono zgodę, aby średni koszt utrzymania ucznia był wyliczony na 
podstawie minimalnej wysokości dotacji, czyli na poziomie 50 % średnich 

kosztów wg typów szkół. 
/3 głosy za, 1 głos wstrzymujący się, 1 osoba nieobecna podczas 

głosowania/ 
Zarząd ustalił następujące stawki: 
– Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych - 98,10; 

– Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych- 92,80; 
– Policealna Szkoła- 67,30. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 
Należy dokonać analizy dotyczącej obniżenia kosztów w porównaniu do 

2008 roku i ewentualnie do sprawy powrócić na jednym z kolejnych 
posiedzeń Zarządu. 

 
5) analizę udziału samorządu powiatowego w życiu kulturalnym w 2008 

roku, zgodną z załącznikiem numer 4 do niniejszego protokołu. 
Zarząd przyjął analizę i przekazał do Rady Powiatu. 
 

6) informację Dyrektora Zespołu Szkół Mechaniczno- Informatycznych                 

p. Ryszarda Rozwadowskiego odnośnie popełniania błędu w procedurze 
powołania Kierownika Szkolenia Praktycznego- załącznik numer 5. 
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski dodał, iż Dyrektor ZSM- I zwrócił się                 
o wydanie opinii do kandydatury na stanowisko Kierownika Szkolenia 
Praktycznego, ale zgodnie z prawem oświatowym opinię o powołaniu na 

stanowisko wydaje Starosta dlatego Zarząd przyjął informację do 
wiadomości. 

 
Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił:  
 

1) wniosek Dyrektora PCE- ZSP nr 2 p. Artura Obolewskiego z prośbą                      
o sfinansowanie zakupu 15 ton mączki ceglanej o wartości 5.856 zł. 
Środki finansowe na budowę boiska szkoła pozyskała z własnych środków 

oraz od sponsorów. Zakup mączki jest niezbędny do ukończenia prac 
związanych z budową boiska do gry w siatkówkę. 
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Zarząd przychylił się  do wniosku i wyraził zgodę na sfinansowanie                 
zakupu mączki w kwocie 5.856 zł z rezerwy celowej. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 
 

2) kosztorys inwestorski budynku dydaktycznego „D” przy Zespole Szkół 

Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu ( wymiana tynków i elewacji                 
z malowaniem- 146.158,16 zł)- załącznik numer 6. 
Ze względu na brak środków finansowych Zarząd jednogłośnie nie wyraził 
zgody na wykonanie ww. zadania. 
/5 głosów za/ 

 
Kierownik Biura Rady p. Beata Młynarczyk przedstawiła: 

 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie utworzenia Związku 

Powiatów z Powiatem Słupskim i przyjęcia statutu Związku. Rada Powiatu 

Lęborskiego i Rada Powiatu Słupskiego wyraziły wolę utworzenia Związku 
Powiatów. Wobec powyższego niezbędne jest podjęcie uchwały tworzącej 

związek i określającej statut tego związku. Statut jest zgodny                               
z załącznikiem numer 7 do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta p. Wiktor Tyburski dodał, iż w statucie wpisano wysokość 
kwartalnej składki członkowskiej przypadającej na dany Powiat 
członkowski, wynosi ona 1.500 zł.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady. 
/5 głosów za/ 

 
2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego uchylający uchwałę nr 

XX/172/08 Rady Powiatu Lęborskiego  w sprawie pozbawienia  drogi 
kategorii drogi powiatowej. 

3) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego uchylający uchwałę nr 
XX/173/08 Rady Powiatu Lęborskiego  w sprawie pozbawienia  drogi 
kategorii drogi powiatowej. W myśl art. 10 ust. 3 ustawy o drogach 
publicznych (t. j. Dz. U. Nr 19, poz. 115 ze zm.) pozbawianie drogi 

dotychczasowej kategorii, z wyjątkiem przypadku wyłączenia drogi                     
z użytkowania, jest możliwe jedynie w sytuacji jednoczesnego zaliczenia 

drogi do nowej kategorii. Pozbawianie i zaliczenie nie może być dokonane 
później niż do końca trzeciego kwartału danego roku, z mocą od dnia 1 
stycznia roku następnego.  

Rada Gminy Nowa Wieś Lęborska nie podjęła do dnia 30 września 
2008 roku uchwały o zaliczeniu odcinka drogi 1329 G do kategorii drogi 
gminnej. Rada Gminy Cewice nie podjęła do dnia 30 września 2008 roku 

uchwały o zaliczeniu odcinka drogi 1320 G do kategorii drogi gminnej.  
W tym stanie rzeczy w/w uchwały, jako naruszające treść wskazanego 

przepisu art. 10 ust. 3 ustawy o drogach publicznych, winny zostać 
niezwłocznie uchylone.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekty uchwał i skierował do Biura Rady. 

 /5 głosów za/ 
 
Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przedstawiła: 

 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie ustalenia 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania 
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oraz wartości jednego punktu w złotych dla pracowników zatrudnionych    
w jednostkach organizacyjnych Powiatu Lęborskiego. Projektem uchwały 

ustala się najniższe miesięczne wynagrodzenie zasadnicze w I kategorii 
zaszeregowania dla pracowników zatrudnionych w jednostkach 

organizacyjnych Powiatu Lęborskiego w wysokości 900 zł- załącznik 
numer 8. Uznaje się za uzgodnioną wartość jednego punktu dla celów 

określenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla 
poszczególnych kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych          
w jednostkach organizacyjnych Powiatu Lęborskiego, jak w załączniku nr 
9.  

Wnioskowana kwota najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 

kategorii zaszeregowania i wartość jednego punktu pozwolą kierownikom 
jednostek dokonać stosownych podwyżek wynagrodzeń 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały, który skierował do Biura 

Rady. 
/5 głosów za/ 

Zwrócono uwagę, aby podczas kontroli sprawdzić czy w jednostkach 
organizacyjnych powiatu lęborskiego występowała konieczność podwyżki 
wynagrodzeń z automatu czy też nie. 

 
Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 
 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Lęborskiego na 2008 rok- załącznik numer 10. Uchwałą dokonuje 

się zmian w planie dochodów i wydatków polegających na zwiększeniu 
planu dochodów  i wydatków o kwotę 9.680 zł, uruchamia się środki                 

z rezerwy celowej na łączną kwotę 227.964 zł oraz dokonuje się 
przeniesień w ramach działów między rozdziałami i paragrafami na 
łączną kwotę 44.164 zł na wniosek Starostwa.  

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 170/08. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 
 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Powiatu Lęborskiego  na 2008 rok- załącznik numer 11. 
Projektem uchwały dokonuje się zmian w dochodach w łącznej kwocie 
482.697 zł oraz zmian w wydatkach w kwocie 482.697 zł. Dochody 
budżetu na rok 2008 ustalono w wysokości 53.124.037 zł, natomiast 

wydatki w wysokości 60.607.836 zł. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady. 

/5 głosów za/ 
 

Ad 3) 

 
Skarbnik p. Grażyna Janik poinformowała, iż z informacji, jakie 

przekazały jednostki wynika, że: 
– w placówkach oświatowych brakuje 900.180 zł, tj. ok. 600.000 zł 

mniej niż podały szkoły w miesiącu marcu, 

– w budżecie powiatu pozostała kwota 914.000 zł, 
– w rezerwie pozostały środki nie wykorzystane na indywidualne 

nauczanie w kwocie ok. 40.000 zł, 
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– potrzeba zwiększenia budżetu występuje w Domu Pomocy Społecznej 
nr 2 ( 53.208), Placówce Wielofunkcyjnej nr 2 ( 47.690 zł), Placówce 

Wielofunkcyjnej nr 2 „Dom w Ogrodzie”( 42.032 zł) w łącznej kwocie 
142.930 zł. 

 

Następnie Skarbnik p. Grażyna Janik przekazała informację dot. 
subwencji jaka będzie przypadała na powiat lęborski na 2009 rok.                       

W porównaniu do roku 2008 podatek będzie większy o 1.171.000 zł, 
subwencja oświatowa byłaby większa o kwotę 2.687.000 zł, subwencja 
wyrównawcza o 723.000 zł oraz subwencja równoważąca o 75.000 zł.                   

W porównaniu z rokiem 2008 zmalała liczba uczniów o 180 oraz zwiększyła 
się liczba etatów nauczycieli z 328 na 335. 

 
Członek Zarządu p. Maciej Barański poprosił o to, aby informować 

członków Zarządu o uroczystościach organizowanych lub 

współorganizowanych przez powiat jak i udziału powiatu odnośnie wsparć 
finansowych. 

Zaproponował również, aby wyposażyć ( zakupić ) członków Zarządu                 

w sprzęt komputerowy do obsługi związanej z pracą w Zarządzie Powiatu. 
 

Ad 4) 
 
Protokoły z posiedzeń Zarządu nr 114/2008 z dnia 03.10.2008 r. oraz 

115/2008 z dnia 10.10.2008 r. zostały przyjęte /5 głosów za/. 
 
Na powyższym protokół zakończono. 

 
Protokołowała:  

Żaneta Płotka 


